



YTC Europe B.V.
Sidney Joneshof 21
3543 HM Utrecht The Netherlands

VEGA Grieshaber KG
Am Hohenstein 113
77761 Schiltach Germany

18 April 2018 Utrecht, The Netherlands

Subject: Confirmation letter for Radiation measurements.
确认信- 防辐射 系列

Dear Mr. Reinberger,

We hereby confirm that in accordance with the product specification available to us at the time of making this statement, the products of the series FIBERTRAC, MINITRAC, POINTRAC, VEGASOURCE, WEIGHTRAC etc. don't appear on the official list of products requiring CCC certificate.

根据贵公司所提供的资料(见附件)，我们在此确认贵公司的 FIBERTRAC, MINITRAC, POINTRAC, VEGASOURCE, WEIGHTRAC 系列厂品未包含在中国官方颁布的现行的 CCC 目录里面。

Details of the products as below:
产品详细资料如下:

Product: 产品名称	Type/Model: 型号	HS code: HS 编码
Radiation-based sensor for continuous level and interface measurement 连续测量物位和分离层的辐射传感器	FIBERTRAC 31 SOLITRAC 31	90301000
Radiation-based sensor for density measurement 用于密度测量的辐射传感器	MINITRAC 31	90301000
Radiation-based sensor for level detection 辐射测量传感器，用于测量极限物位	POINTRAC 31	90301000
Radiation-based sensor for mass flow detection 用于确定物料流量的辐射传感器	WEIGHTRAC 31	90301000



YTC Europe B.V.
Sidney Joneshof 21
3543 HM Utrecht The Netherlands

Product: 产品名称	Type/Model: 型号	HS code: HS 编码
Source holder for source capsule 防辐射容器用于接收辐射胶囊	VEGASOURCE 31, 35	90301000

Note: With the exception of changes in the CCC requirements and regulations, this letter remains valid for a period of one year from the date stated above.

注意：如 CCC 相关要求或法规无任何变更，从上述确认信发出时间起算，此确认信的有效期为一年。

Should you require further information concerning CCC requirements for the aforementioned products, please feel free to contact us.

关于上述产品，如您需要更详尽的 CCC 相关信息，欢迎联系我们。

Yours sincerely,
您真诚的，

Yu Chiu Hsueh
YTC Europe B.V.

Yu Chiu Hsueh
杨氏技术咨询欧洲有限公司